



馬加智嘉南學校

MAKATI HOPE
CHRISTIAN SCHOOL

ACSCU-ACI Accredited

2312 Don Chino Roces Avenue Extension
Magallanes, Makati City 1231 Metro Manila
Tel. No. 8817-1111 / 7758-2146 / Fax No. 7758-2148
Email: info@makatihope.edu.ph

Circular No. 21 SY 2021-2022

Date : February 22, 2022

To : Parents and Guardians
家长和监护人

From : Office of the Registrar
注册部办公室

Subject : Reservation for School Year 2022-2023
2022-2023学年预定

We hope this letter finds your family healthy and safe.

我们希望您和您的家人展信时健康平安。

School Year 2021-2022 is halfway through, and Makati Hope Christian School has been long preparing for the **possible face-to-face classes, with reasonable accommodations, and/or Hybrid Learning** (the fusion of online distance learning and in-person instruction) should the current state of public health continue to improve and upon the instructions and/or approval of the Department of Education.

2021-2022学年已经过半，马加智嘉南学校一直在为可能的面授课程做准备，并提供合理的场所条件和/或混合学习（在线远程学习和面对面教学的融合，如果当前的公共卫生状况继续改善并且在教育部的指示和/或批准下。

Rest assured that constructions and renovations with installation of necessary equipment have been made to ensure your child's health and safety when they return to school. More details regarding this is included in the MHCS Newsletter accessible through this link: [From The Principal's Desk \(English\)](#)

请放心，为了确保您的孩子返回学校时的健康和安，我们已经进行了安装必要设备和翻新工程。有关的更多详细信息包含在可通过此链接访问的马加智嘉南学校通讯中：[From The Principal's Desk \(Chinese\)](#)

To facilitate our planning and decision-making, we would like to know how many of our students will confirm their enrollment for School Year 2022-2023. We are now in the process of accepting new students / transferees. To ensure a slot for your child, kindly pay the **reservation fee of Php 5,000 not later than March 31, 2022.**

同时，我们想知道有多少学生将于2022-2023 学年入学，以帮助我们进行规划和决策。我们已经在接受新的学生/转校生。为确保您的孩子有空位，请在 2022 年 3 月 31 日之前支付 5,000 菲律宾比索的预订费。

- **For online payment:** You may visit our website for instructions. Mode of Payment: Others and specify: Reservation Fee

在线支付：您可以访问我们的网站获取说明。付款方式：其他，备注：预订费

<http://makatihope.edu.ph/mhcsforms/index.php/tuitionfeeform>

- **For onsite payment:** You may drop by the school from Monday to Friday, 7:30 AM to 3:30 PM and pay at the Business Office.
现场付款：您可以在周一至周五上午 7:30 至下午 3:30 到学校财务办公室付款。

Kindly note that your reservation fee does not necessarily mean that your child is officially enrolled for SY 2022-2023. Moreover, this amount is **non-refundable** and **non-transferable** but deductible from the tuition fee. You are highly encouraged to pay on or before the deadline of payment to avoid forfeiture of your child's slot.

请注意，您的预订费并不一定意味着您的孩子已正式注册2022-2023学年。此外，此金额不可退且不可转让，但可从学费中扣除。强烈建议您在付款截止日期或之前付款，以免您孩子的名额被没收。

Thank you for your continued partnership with us in your child's education.

感谢您在孩子教育方面与我们的持续合作。

For inquiries and clarifications, kindly email the undersigned at registrar@makatihope.edu.ph or call at 8817-1111 local 102 / 117.

如需了解，请发送电子邮件至 registrar@makatihope.edu.ph 或致电 8817-1111 转102 / 117。

Respectfully yours,

此致，敬礼



MICHAEL KEVIN K. UY
School Registrar 学校注册部

Noted by:



MARIVIC L. DAGUIÓ, Ph. D.
Principal 校长